
ALV 16 oktober 2023

Locatie Sportvereniging Quick, Savornin Lohmanlaan

Agenda;

1) Opening + notulen
2) Voormalig Rode Kruis ziekenhuis, ontwikkelingen
3) Verkeer
4) Appelloods
5) Vacatures en voorstel wisseling voorzitter per 1.1.2024
6) Rondvraag
7) Sluiting

Ad 1 Opening en notulen, mededelingen

Redmar heet plm.80 aanwezigen welkom en refereert aan een aantal 
zaken. POET regeling in is door vereniging, verkeerscommissie, bestuur hard ana 
getrokken en heeft een posiutieve wending genomen, versoepeling van de 
regeling voor de Vogelwijk. Invoeren parkeren Vogelwijk Midden- en Zuid te 
verwachten plm.Q2, 2024. Vervolgens worden vacatures benoemd; 
Advertentiebeheer en secretaris en worden de mensen die zich inzetten voor de 
vereniging zoals voor het verkeer, wijkblad, ledenadministratie, activiteiten, 
advertenties bedankt. Daarbij wordt ook gemeld dat Willem Pijnenburg zich 
beschikbaar heeft gesteld voor de klankborgroep Westduinpark. Qua achtergrond
sluit dit onderwerp ook naadloos aan bij Willems ervaring en interesse..

Notulen worden geaccordeerd

Ad 2 Rode Kruis ziekenhuis

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. Wel heeft de gemeente 
aangegeven dat met diverse partijen wordt gesproken over de toekomstige 
ontwikkeling. Daarbij komen zaken aan de orde als herontwikkeling, inzet van het
gebouw voor opvang asielzokers enzovoort. Op dit moment is nog niet bekend 
welke kant het op gaat. Het bestuur houdt de vinger aan de pols.

Ad 3 Verkeer

Stef Tours en commissiegenoten hebben een doorwrocht plan gepresenteerd met
interessant suggesties voor aanpassing van de verkeersstromen om met name 
de Sportlaan te ontlasten. Vanuit de zaal wordt heel positief gereageerd met wel 
de kanttekening dat finetuning gewenst is om de effecten op de Laan van Poot 
beperkt te houden. De verkeerscommissie zal discussieavond organiseren, 
belangstellenden kunnen dan hun suggesties delen. Het plan zal vervolgens met 
het bestuur en daarna met de gemeente worden besproken. Komende voorjaars 
ALV kunnen we verder berichten.

Ad 4 Appelloods

De heer Veldhoen, vertegenwoordiger van het Buurtcomité, licht toe en 
presenteert de visie van het buurtcomite (stukken zijn te vinden op de website). 



Pijnpunten met name overlast, natuurbestemming van de locatie alsmede het in 
de ogen van de vertegenwoordigers van het comité solistische optreden van het 
bestuur van de wijkvereniging.

Redmar Wolf presenteert vervolgens namens het bestuur de visie op het verloop 
afgelopen 5 jaar + van de contacten over de Appellloods tussen het bestuur en 
vertegenwoordiger(s) van direct omwonenden waarbij de communicatie niet 
goed liep, visie van een van de leden van het comité om onduidelijke reden 180 
graden draaide en waar slecht is geluisterd 

De heer Veldhoen meldt nog dat op dit moment geen sprake is van overlast.

Note secretaris; Na de vergadering gesproken met mevrouw Lenselink die graag 
wil helpen het dossier vlot te trekken. Daarna gesproken met de heer Veldhoen, 
met de wederzijdse intentie het gesprek van scratch, in constructieve sfeer en 
met ruimte voor verschillende invalshoeken te hervatten van scratch.

Ad 5 Vacature en bestuurswisseling

Redmar legt ter stemming voor de voorzitterswisseling; Lodewijk de Haes is 
geinteresseerd de rol van Redmar over te nemen per 1.1.2024. De vergadeirng 
gaat bij acclamatie accoord.

Vervolgens wordt nog aangegeven dat 2 rollen ter ondersteuning van het werk 
van de wijkvereniging vacant zijn; allereerst die van beheerder van het wijkblad 
advertentie-bedrijf dat jaren en met veel succes en enthousiasme is verricht door
Thomas Kramer. Daarnaast, gezien de geplande bestuurswisseling is de mooie rol
van secretaris vacant.

Ad 6 Rondvraag

Overlast padel; Aankaarten bij gemeente dat te weinig rekening wordt gehouden 
met geluidsoverlast voor omwonenden

Losliggende stoeptegels; Suggestie vergadering, meldt dit via de BuitenBeter 
app. Melding langs deze weg heeft ook voorkeur van de gemeente.

Strandtenten, plicht tot afbreken voor de winter cq openstelling gedurende de 
wintermaanden staat ter discussie op gemeentelijk niveau; Mevr…..biedt aan te 
helpen dit uit te zoeken. De aanwezigen bevestigen dat ze in meerderheid tegen 
laten staan en/of openstelling. Dit wordt nader onderzocht door mevrouw….de 
her Bert Bruning (nog te benaderen).

Winteropvang daklozen; Ilonka nodigt ieder uit te helpen bij de daklozenopvang 
komende maanden 1.11/31.3.24), heeft dat zelf gedaan en fijne ervaringen.

10 uur einde en tijd voor barbezoek


